
ANONYMIZOVANÉ INFORMACE 

z jednání  zastupitelstva obce Všemina konaného dne 14.10.2015 
 

 

Přítomno:  6 členů zastupitelstva 

Omluven:  Štefan Vojtek, Ing. Roman Matušů 

Nepřítomen : Ing. Adolf Drábek 

       

       Program: 

1) Zahájení. 

2) Ověření zápisu z minulého zastupitelstva a volba ověřovatelů zápisu. 

3) Schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene. 

4) Výstavba kanalizace a SČOV v obci Všemina. 

5) Projednání nádstavby obchodu. 

6) Rozpočtové úpravy. 

7) Řešení nedokončeného majetku. 

8) Projednání návrhu na malé referendum na využití prostoru bývalé zahrádkářské budovy. 

9) Zavedení malých kulturních památek do majetku obce. 

10) Schválení nařízení obce č. 1/2015, kterým se stanovuje zákaz podomního prodeje. 

11) Žádost o dar. 

12)  Různé. 

13) Diskuse. 

14) Závěr. 

 

1. Zahájení 

Pan starosta R. Tomšů /dále předsedající/  zahájil jednání zastupitelstva obce v 17.00 hodin, 

zjistil usnášení schopnost a přednesl program jednání zastupitelstva.  

 

Jiné návrhy a připomínky nebyly vzneseny. 

 

Přesedající dal hlasovat o programu jednání zastupitelstva 

 

Výsledek hlasování: 

 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 



ANONYMIZOVANÉ INFORMACE 

z jednání  zastupitelstva obce Všemina konaného dne 14.10.2015 
 

 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schválilo program jednání. 

 

Usnesení č.122 bylo schváleno. 

 

2. Ověření zápisu z minulého jednání ZO, volba ověřovatelů zápisu 

 

 

Předsedající navrhl jako ověřovatele zápisu paní Mgr.Bc. Martu Korytarovou  a paní Janu 

Ježíkovou, jako zapisovatelka byla ustanovena paní Ludmila Jančová.  

 

K zápisu z minulého zastupitelstva byly vzneseny připomínky. Pan Štefan Vojtek žádá 

o doplnění k zápisu ze zastupitelstva dne 31.8. 2015,  provést  finanční analýzu všech 

plánovaných investičních akcí, včetně jejich finančního krytí.  

 

Předsedající žádá doplnit k zápisu ze zastupitelstva dne 31.8.2015, schválení uzavření a podpis 

Rámcových smluv se zhotoviteli – Rostislav Vala, IČO: 14656639, Všemina 290 -  údržba, 

opravy veřejného osvětlení a elektroinstalace budov v majetku obce a Rámcovou smlouvu s 

panem Václavem Studýnkou, IČO: 75416107, Kašava 268, na drobné opravy v obci a v 

obecních budovách.  Dne 31.8.2015 hlasovalo 7 zastupitelů pro. 0 proti. 

 

Jiné návrhy a připomínky nebyly vzneseny. 

 

Předsedající dal hlasovat:  
 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce schválilo jako ověřovatele zápisu z  jednání zastupitelstva dne 31.8.2015 

paní Mgr. Bc. Martu Korytarovou a paní Janu Ježíkovou. 

Zastupitelstvo obce schválilo zápis z jednání  zastupitelstva ze dne 31.8.2015 a doplňuje 

k tomuto zápisu  návrh  pana Štefana Vojtka o provedení finanční analýzy všech investičních 
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akcí a jejich finančního krytí. 

 

Zastupitelstvo obce schválilo doplnit k zápisu ze dne 31. 8. 2015 – uzavřít a podepsat 

Rámcovou smlouvu se zhotoviteli prací  – Rostislav Vala, IČO: 14656639, Všemina 290 -  

údržba, opravy veřejného osvětlení a elektroinstalace budov v majetku obce a Rámcovou 

smlouvu  s Václavem Studýnkou, IČO: 75416107, Kašava 268, na drobné opravy v obci a v 

budovách obce.  Dne 31.8.2015  hlasovalo 7 zastupitelů pro a 0 proti. Starosta obce  byl pověřen 

k podpisu smluv.  

  

Usnesení 123 bylo schváleno 

 

 

 

3. Schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 

Předsedající předložil zastupitelstvu žádost o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení 

věcného břemene od pana JUDr. Miloslava Myšáka  na parcele č. 2356/2 v délce 90 m. na které 

je veden rozvod vody a elektrické energie.  

Jiné návrhy a připomínky nebyly vzneseny. 

Předsedající dává hlasovat 

 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.B 

c. 

☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo žádost o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 

břemene pro pana JUDr. Miloslava Myšáka, na parc. č. 2356/2, která je v majetku obce 

Všemina.  

Usnesení č. 124 bylo schváleno 
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4. Výstavba kanalizace a SČOV v obci Všemina 

Předsedající informuje zastupitelstvo o dalším postupu při budování kanalizace v obci. Firma 

Sheron je vlastníkem pozemku s vrtem, kterým zásobuje jejich firmu pitnou vodou. Plánovaná 

ČOV zasahuje do ochranného pásma vrtu. Na stavebním úřadě se zjistilo, že stavební povolení 

na ČOV bylo vydáno v rozporu s územním plánem. Tím pádem je neplatné. V současné době 

se řeší varianty: 

 Přesun ČOV mimo ochranné pásmo vrtu. 

 Vybudování ČOV v areálu kempu v Dešné, kde se nachází ČOV, ale je v soukromém 

vlastnictví. Jednalo by se o společnou ČOV pro obce Všemina a Dešná. Celá 

problematika je projednávána s panem starostou obce Dešná. 

Vzhledem k výše uvedenému předsedající oznamuje, že se žádost o dotaci na stavbu kanalizace 

a ČOV podávat nebude, dokud se nepodaří vyřídit všechna potřebná povolení. 

 

5. Projednání nádstavby obchodu 

Předsedající předkládá zastupitelstvu návrh na zpracování projektu ke stavebnímu povolení 

a výběrovému řízení na nádstavbu – budovy dolního obchodu v ceně 188.000,- Kč. Dále 

předkládá návrh financování této akce. 

 

Financování:   Výše úvěru na nádstavbu  12,000.000,- Kč 

Doba splácení      30 let 

Splátka jistiny        33.334,- Kč měsíčně 

Úroková sazba cca 1,0% p.a. po celou dobu splácení. 

 

Nájmy od nájemníků  se vypočítají tak, aby měsíčně pokryly celou splátku jistiny.  

 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Předsedající dává hlasovat: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 
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Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo zadat vypracování projektové dokumentace ke 

stavebnímu povolení a výběrovému řízení na nádstavbu obchodu – bytové jednotky v ceně 

188.000,- Kč. 

Usnesení č. 125 bylo schváleno 

 

6. Rozpočtová opatření 

Předsedající předkládá zastupitelstvu návrh na provedení rozpočtových opatření. 

Snížení výdajů, z důvodu neuskutečněné investiční akce – „Všemina – úprava silnice III/4915, 

II. Etapa ( Chodník u Sedláčků), včetně položené kanalizace. která je naplánovaná na příští rok. 

Celkem snížení o 3,900.000,- Kč (z toho chodník 3,500.000,- a kanalizace 400.000,- Kč). 

 

Dále předsedající navrhuje zvýšit výdaje na:  

Opravy chodníků   +    200.000,- Kč 

Oravy a údržba veř.osv.         +    240.000,- Kč 

Malování v Základní škole  +      49.783,- Kč 

Do rezervy obce bude převedeno  3,410.217,- Kč 

 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Předsedající dává hlasovat: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 
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Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo snížit výdaje v rozpočtu u investiční akce „Všemina – úprava 

silnice III/4915, II. Etapa ( Chodník u Sedláčků), o 3,500.000,- Kč a kanalizace o 400.000,- Kč. 

Zastupitelstvo obce schválilo zvýšit výdaje v rozpočtu – opravy chodníků 200.000,- Kč 

Opravy a údržba veřejného osvětlení – 240.000,-Kč a malování školy – 49.783,- Kč. 

Celkem snížení výdajů - 3,900.000,- Kč 

Zvýšení výdajů  +489.783,- Kč 

Do rezervy obce  + 3,410.217,- Kč 

Usnesení č. 126 bylo schváleno 

 

7. Vyřazení  majetku 

 

Předsedající předkládá zastupitelstvu ke schválení účetně vyřadit z nedokončeného  majetku 

zahrádkářskou budovu, která byla v letošním roce demolována – objekt je v hodnotě 

1,058.830,- Kč. Tato částka byla do majetku zařazena na základě ocenění soudním znalcem.  

Dále předkládá účetně vyřadit z nedokončeného majetku projekt na knihovnu, která byla 

v předchozích letech plánována v prostorách dolního obchodu (bývalé masny.) Částka je 

3.633,- Kč. Tato už nebude realizována.  

Dále předkládá účetně vyřadit z nedokončeného majetku obnovu komunikace za dolní 

hospodou, kdy do nedokončeného  majetku byl  v loňském roce zařazen projekt  na plánovanou 

obnovu komunikace a v letošním roce, na základě žádosti o dotaci bylo rozhodnuto, že tato 

akce bude opravou, ne investicí.  Jedná se o částku 9.075,- Kč. 

Dále předkládá účetně vyřadit z dokončeného majetku rozhlasové vedení a rozhlasovou 

ústřednu, které byly nahrazeny novými a již se nepoužívají – hodnota rozhlasového vedení je 

279.255,30 Kč a rozhlasová ústředna  v hodnotě 42.265,- Kč.  

Dále zároveň  předsedající předkládá ke schválení bod č. 9, uvedený na pozvánce – účetně  

zařadit do majetku obce dva kříže, které jsou v obci a nemají vlastníka. Kulturní památky jsou 

zařazovány do majetku v hodnotě 1,- Kč. 

 

Do majetku obce přibudou dva kříže, v hodnotě 2,- Kč.  
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Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Předsedající dává hlasovat 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo s okamžitou platností účetně  vyřadit majetek obce: 

 

        hodnota 

Zahradkářská budova       1,058.830,- Kč 

Projekt na knihovnu v dolním obchodě          3.633,- Kč 

Komunikace za dolní hospodou           9.075,- Kč 

Rozhlasové vedení         279.255,30 Kč 

Rozhlasová ústředna                      42.265,- Kč 

 

Celkem vyřadit majetek     1,393.058,30 Kč 

 

Zastupitelstvo obce schválilo s okamžitou platností  zařadit do majetku dva kříže v hodnotě 2,- 

Kč.  

 

Usnesení č. 127 bylo schváleno 

 

8. Projednání návrhu na anketu na využití prostor po  bývalé zahrádkářské budově 

Předsedající předkládá zastupitelstvu návrhy na využití pozemku po bývalé zahrádkářské 

budově. Již dříve se odsouhlasilo, že bude mezi občany provedena anketa. Každý zastupitel 

mohl přednést svou představu. Do ankety budou zařazeny tyto možnosti využití: 

- Výstavba řadových domů. 

- Bytový dům a společenský sál. 
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- Prodej pozemků na stavební parcely pro individuální výstavbu. 

- Pozemky použít při směně za pozemky vhodnější pro obec (např. u hlavní cesty a 

blízkosti obecních staveb.) 

- Sběrný dvůr. 

 

9. Schválení nařízení obce č. 1/2015, kterým se stanovuje zákaz podomního prodeje 

Místostarosta pan Ing. Lukáš Turna předkládá zastupitelstvu ke schválení nařízení obce č. 1, 

kterým se stanovuje zákaz podomního prodeje v obci Všemina. Jediným místem pro prodej 

zboží bude plocha za OÚ. 

Pozn. Toto nařízení vzniklo z důvodu ochrany občanů před podomními prodejci 

a nabízeči, kteří často jednají protizákonně a často s lidmi uzavírají nevýhodné smlouvy. 

Další důvodem bylo zajistit při prodeji bezpečnost občanů a tak se bude veškerý stánkový 

a pojízdný prodej uskutečňovat na ploše za obecním úřadem. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Předsedající dává hlasovat: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo Nařízení obce č. 1/2015, kterým se stanovuje zákaz podomního 

prodeje v obci Všemina.  

Usnesení č. 128 bylo schváleno 
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10. Žádost o finanční dar 

Sdružení IZAP požádalo obec o finanční dar na podporu poskytovatelům sociálních služeb na 

území Zlínského kraje. Od roku 2003 sdružení zaměstnává našeho občana pana Jaroslava 

Kovaříka. Sdružení požádalo finanční dar od 1.000,- do 5.000,- Kč. 

Předsedající předkládá ke schválení poskytnout sdružení IZAP finanční dar ve výši 2.000,- Kč. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  

Předsedající dává hlasovat: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo poskytnout finanční dar Sdružení IZAP – sdružení pro integraci 

zdravých a postižených dětí a mládeže  – Tř. T. Bati 1276, 760 01 Zlín ve výši 2.000,- Kč.  

Zastupitelstvo pověřuje starostu k podpisu darovací smlouvy.  

Usnesení č. 129 bylo schváleno 

 

11. Různé 

1. Ředitelka Základní školy a Mateřské školy okres Zlín, příspěvkové organizace předkládá ke 

schválení výroční zprávu o činnosti školy ve školním roce 2014/2015. Zastupitelé byli s výroční 

zprávou seznámeni.  

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 
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Předsedající dává hlasovat: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo výroční zprávu o činnosti Základní školy a Mateřské školy 

Všemina, okres Zlín, příspěvkové organizace za rok 2014/2015 

Usnesení č. 130 bylo schváleno 

2. Ředitelka Základní školy a Mateřské školy okres Zlín, příspěvkové organizace předkládá 

žádost o úhradu programu OFFICE pro počitače v ZŠ a MŠ. Tento program se bude využívat 

jak při výuce žáků, tak i při počítačových kurzech pro seniory. Obdržela dvě nabídky: 

 1. zakoupení licence programu OFFICE na deset let za 52 000,- Kč, 

2. zakoupení licence na 1 rok na učitelské PC a pro ostatní žákovské PC je licence zdarma za 

5.227 ,- Kč. 

Předsedající navrhuje zakoupit licence programu OFFICE na jeden rok a každý další rok pořídit 

novou licenci. Vzhledem k neustálému vývoji v počítačových programech. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  

Předsedající dává hlasovat 

 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 
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Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo zakoupit a uhradit pro Základní školu a Mateřskou školu, okr. 

Zlín, příspěvkovou organizaci licence programu OFFICE pro počítače v hodnotě 5.227,- každý 

rok.  

Usnesení č. 131 bylo schváleno 

3. Předsedající předkládá ke schválení dotatek č. 2. zřizovací listiny Základní školy a Mateřské 

školy okres Zlín, příspěvkové organizace v úplném znění o  rozšíření hospodářské činnosti  

Základní školy a Mateřské školy okres Zlín, příspěvkové organizace o  zájmovou činnost 

(vedení kroužků) za úplatu. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Předsedající dává hlasovat: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo dodatek č. 2. zřizovací listiny Základní školy a Mateřské školy 

okres Zlín, příspěvkové organizace  v úplném znění o  rozšíření hospodářské činnosti Základní 

školy a Mateřské školy Všemina, okr. Zlín, příspěvkové organizace  –  zájmovou činnost 

(vedení zájmových kroužků) za úplatu. 

Usnesení č. 132 bylo schváleno 
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4. Předsedající předkládá ke schválení žádost ředitelky Základní školy a Mateřské školy okres 

Zlín, příspěvkové organizace o zvýšení poplatku za školní družinu na 100,- Kč za měsíc, na 

jednoho žáka. Žádost o zvýšení poplatku předložila Školská rada Všemina.   

Dále ředitelka informuje zastupitelstvo o průběhu kontroly KHS v budově Základní školy.  

Byly zjištěny drobné nedostatky, které byly ihned odstraněny. 

Ředitelka žádá o zvýšení rozpočtu z důvodů opravy podlahové krytiny ve výši cca 10.000,- Kč. 

Dle školní vyhlášky je povinnost na každém podlaží vybudovat úklidovou místnost 

a hygienické kabiny pro dívky.  Z prostorových a stavebních důvodů nelze tyto vybudovat 

a proto ředitelka požádá KHS Zlín o výjimku. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Předsedající dává hlasovat: 

 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo výši měsíčního poplatku za družinu v Základní škole a Mateřské 

škole, Všemina, okr. Zlín příspěvkové organizaci na jedno dítě ve výši 100,- Kč. 

Zastupitelstvo schválilo zvýšit rozpočet na opravu podlahové krytiny v Základní škole a 

Mateřské škole, Všemina, okr. Zlín příspěvkové organizaci ve výši 10.000,- Kč.  

Usnesení č. 133 bylo schváleno 

 

5. Předsedající předkládá ke schválení uspořádat vánoční posezení pro důchodce. 

 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  



ANONYMIZOVANÉ INFORMACE 

z jednání  zastupitelstva obce Všemina konaného dne 14.10.2015 
 

Předsedající dává hlasovat: 

 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo uspořádat vánoční posezení pro důchodce obce Všemina. 

Usnesení č. 134 bylo schváleno 

 

6.Cesta k firmě MEDOKS. Předsedající předčítá e-mail od pana Vidláře, který popisuje 

havarijní stav ulice, komunikace vedoucí k firmě MEDOKS (ulice nad horním obchodem). 

V této ulici je zákaz vjezdu vozidel nad 3,5 t. Nicméně neustále dochází k porušování tohoto 

zákazu vozidly, které zásobují firmu MEDOKS. V blízkosti silnice se nachází hlavní 

plynovodní řád, který je jen pár centimetrů pod vozovkou. Svah nad domem pana Vidláře je 

v pohybu a dopravní zatížení velkými vozidly situaci ještě zhoršuje. 

Předsedající informuje zastupitele, že proběhla návštěva projektantky přímo u pana Vidláře. 

Byl mu představen možný projekt opěrné zdi, která by měla nevyhovující stav vyřešit. Jelikož 

se bude jednat o velkou investici, na kterou se budou muset sehnat finanční prostředky, tak bylo 

dohodnuty, že se začne pracovat na snížené průjezdové bráně, která by zabránila průjezdu 

větších vozidel. Toto preventivní opatření není tak složité na projektovou dokumentaci, 

povolení ani finance.  Následovat by měl průzkum svahu, aby se zjistilo, jaké parametry bude 

mít budoucí opěrná zeď. Poté se začne pracovat na projektové dokumentaci. 

S vybudováním brány pan Skovajsa nesouhlasí. 
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7. Předsedající předkládá ke schválení příjem a výdej neinvestiční dotace na hospodaření 

v lesích z rozpočtu Zlínského kraje ve výši 8.540,- Kč a na Obnovu a zajištění lesních porostů  

- umělá obnova sadbou – první ve výši 7.770,- Kč.  

Nebyly vzneseny žádné připomínky. 

Předsedající dává hlasovat: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo příjem i výdej neinvestiční dotace na hospodaření v lesích z rozpočtu 

Zlínského kraje ve výši 8.540,- Kč a na Obnovu a zajištění lesních porostů  - umělá obnova 

sadbou – první ve výši 7.770. 

Usnesení č. 135 bylo schváleno 

8. Petice obyvatel z  chatové oblasti 

Předsedající předkládá zastupitelstvu žádost obyvatel z rekreační oblasti Všemina (chataři), 

kteří žádají o řešení dopravní situace k jejich chatám. 

Předsedající navrhuje silnici zaměřit a poté vyřešit majetkoprávní vztahy. 

Předsedající dává hlasovat 

 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 
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Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 0 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo zaměřit příjezdovou cestu k chatám. 

Usnesení č. 136 bylo schváleno 

12.Diskuse 

Zastupitel Alois Gargulák informoval zastupitelstvo o žádosti na nadstavbu hasičského auta, 

která byla podána na Zlínský kraj.  

Dále informoval, že nové zásahové auto zatím parkuje doma ve dvoře, poněvadž vrata na 

hasičské zbrojnici musí projít úpravou tak, aby bylo možné zde auto zaparkovat.  

Místostarosta informuje, že se v letošním roce zapomnělo na plánovaný dar pro místní farnost. 

Navrhuje, aby se zjistily možnosti možného příspěvku, nebo aby se v příštím roce navýšil 

příspěvek o plánovaný dar v roce 2015. 

Předsedající oznámil, že se od 1. 11. 2015 uvolní jeden obecní byt a navrhuje, aby byl vyvěšen 

záměr o jeho dalším pronájmu. Pravidla budou stejná jako minule. Žádost může podat občan 

Všeminy, který nevlastní nemovitost k bydlení a musí složit zálohu 100 000 Kč. 

13. Závěr 

Předsedající ukončil jednání zastupitelstva v 18.30 hod. 


